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Egyszerű többség 
 
 

Tisztelt Közgyűlés! 
 
A Magyar Kézilabda Szövetség (a továbbiakban: MKSZ) kiemelt célja és feladata, hogy a 
sportág stabil finanszírozási modelljének kidolgozásával, a megfelelő infrastrukturális 
feltételeinek megteremtésével, új tornatermek, kézilabda munkacsarnokok építésével, a 
meglévő tornatermek, kézilabdapályák felújításával, továbbá a sportág hatékony 
népszerűsítésével, a jelenleginél szélesebb utánpótlás bázist kiépítve, a magyar 
világversenyeken éremeséllyel induló válogatottakat adhasson a jövőben is a magyar 
sportszerető társadalomnak. 
 
A magyar kézilabdázás versenyképessége megőrzésének, javításának egyik legfontosabb 
előfeltétele a létesítmény-fejlesztés. Teremsportágról lévén szó ugyanis megfelelő csarnokok 
hiányában ősztől kora tavaszig elvégezhetetlen a szükséges szakmai munka. 
 
Az MKSZ felmérést végzett a kézilabda sportágban érintett sportszervezetek létesítmény 
helyzetéről. A cél, hogy földrajzilag a megyéken belül minél egyenlőbben épüljenek meg a 
csarnokok, hiszen erre van szükség ahhoz, hogy a szülőknek legyen kedve elvinni a 
gyerekeket kézilabdázni. Dravecz Tibor, a Tolna Megyei Kézilabda Szövetség elnöke Tolna 
megye vonatkozásában Hőgyész és Szekszárd településekre tett javaslatot. Dravecz Tibor 
elnök, és Ács Rezső polgármester az infrastrukturális lehetőségek felmérése alapján, az I. 
Béla Gimnázium területét találta alkalmasnak a létesítmény megépítésére. 
 
Az MKSZ hatvan munkacsarnok építésére tesz javaslatot a kormányzatnak, évente 20-20 
munkacsarnok építésével. 
 
Az MKSZ adategyeztetés keretében (1. sz. melléklet) megkereste az Önkormányzatot, 
melyhez a beruházás támogatására, valamint az ehhez szükséges telek biztosítására 
vonatkozó határozatot is csatolni szükséges. 
 
A beruházás esetleges megvalósítása során minden, kötelezettségvállalást érintő változás 
esetén tájékoztatjuk a T. Közgyűlést, szükség esetén ismételten előterjesztés készül 
döntéshozatal céljából. 
 
Kérem a Tisztelt Közgyűléstől az előterjesztés megtárgyalását és a határozati javaslat 
jóváhagyását. 
 
Szekszárd, 2016. március 17. 
 
 Ács Rezső 

polgármester 
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Határozati javaslat 

 
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja a Magyar Kézilabda Szövetség és 
a Magyar Kormány támogatásával az I. Béla Gimnázium területén kézilabda 
munkacsarnok építésére vonatkozó beruházást, illetve biztosítja az ehhez szükséges 
telket. 

 
2. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a projektet érintő tárgyalások 

lefolytatására, az ezzel kapcsolatos döntések meghozatalára. 

 
 
 
Határidő: folyamatos 
 
Felelős: Ács Rezső polgármester, dr. Varga Katalin jegyző 
   
 

 

 


